



INSTALLATION GUIDE FAUCET

水龍頭安裝說明

WITHOUT ANGLE STOPS/ 6874-91-81 6880-90-81 6880-91-81
WITH ANGLE STOPS/ 6874-91-80 6880-90-80 6880-91-80

- Fit **Flexible Hoses** (O-ring end) through **Metal Washer** → **Deck** (mounting-hole) → **Rubber Gasket** (or **O-Ring**) and thread into the end of **Spout Body** outlets. Do not overtighten. Thread **Bolts (Screws)** into the end of **Spout Body**, fit **Bolts** through **Rubber Gasket** (or **O-Ring**) → **Deck** (mounting-hole) → **Metal Washer** and fasten **Screw Nuts** onto **Bolts**, align and tighten the **Spout Body** to the **Deck** so that the hole for **Lift Rod** faces to inside or other appropriate position.
將冷熱進水不銹鋼軟管，依序穿過金屬墊片，洗臉盆(檯)洞口，橡皮墊片，鎖緊固定於龍頭本體。從龍頭本體下方，將金屬牙條，依序穿過金屬墊片，洗臉盆(檯)洞口，橡皮墊片，鎖緊固定於龍頭本體，確認龍頭方向位置後，鎖緊螺帽固定龍頭即可。
- Remove **Handles** with **Hexagon Key**, and remove **Handle Escutcheons** and **Rubber Gaskets** (or **O-Rings**) from **Shank** of **Handle Bodies** before installing. Insert **Shanks** into the mounting-holes from underside of **Deck**. Place **Rubber Gaskets** (or **O-Rings**) onto **Shanks**, thread **Handle Escutcheons** onto shank of **Handle Bodies**. Align **Handle Bodies** so that the tee ends(outlet) face to **Spout Body** before connecting to **Flexible Hoses**.
在安裝把手本體前，須先用六角板手鬆開把手，從把手座固定牙管拿開把手座圓柱體，止水墊片，在檯面下先安裝把手座固定牙管，依序穿過止水墊片。與把手座圓柱體，在連接龍頭下方不銹鋼軟管之前，先調整把手本體的三通出水端口朝中央龍頭本體。
- When installing **Handle Bodies** with lever handles, ensure that handles are properly aligned when valves are in closed position. Tighten nuts.
裝置一字型把手時，務必先確認並調整把手開關，使關閉時是呈水平方向的，再鎖緊固定把手本體。
- Insert the **Lift Rod** into the hole in **Spout Body** and then into the hole in the link hinge of pop-up drain. Tighten the screw on the link to fix **Lift Rod** at appropriate position.
選購有拉桿棒裝置者，請將拉桿棒從龍頭本體插入，穿過本體與排水水塞連結，並在適當的位置用螺絲鎖緊本體。
- Connect **Flexible Hoses** to **Handle Bodies** and **Angle Stops**.
用不銹鋼軟管連接把手下方進水端與牆壁供水開關，完成安裝程序。